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J E G Y Z Õ K Ö N Y V

Készült: Gádoros  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2013.
július 19-én 1300 órától megtartott rendkívüli üléséről

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácskozó Terme

Jelen vannak: Dr. Prozlik László polgármester, Dr. Kishonti András alpolgármester,
Fábri  István,  Bencsik  Sándorné,  Kozmer  Imre,  Maronka  Lajos  és
Papp János települési képviselők

Jelen volt tanácskozási
joggal meghívva: Tóth Tibor igazgatási csoportvezető

Dr.  Prozlik  László  polgármester  tisztelettel  köszönti  a  rendkívüli  testületi  ülésen
megjelenteket. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület határozatképes, mert 7 fő jelen van.
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek Bencsik Sándorné és Papp János települési képviselőket javasolja,
akiknek  a  személyét  a  testület  –  7  igen  szavazattal  –  egyhangúlag  elfogadja.
Jegyzőkönyvvezetőnek Bálint Krisztinát javasolja, mellyel a testület – 7 igen szavazattal –
egyhangúlag  egyetért.  Megkérdezi,  ki  ért  egyet  a  meghívóban  szereplő  napirendi  pontok
megtárgyalásával? A meghívóban szereplő napirendi pontok megtárgyalásával a Képviselő-
testület – 7 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért. 

1.) Alföldvíz  ZRt.  és  Gádoros Nagyközség Önkormányzata  között  kötendő közműves
szennyvízelvezetésre- és tisztításra vonatkozó bérleti- üzemeltetési szerződés

Dr.  Prozlik  László  polgármester  átadja  a  szót  Kozmer  Imrének,  a  pénzügyi  bizottság
elnökének.

Kozmer  Imre  pénzügyi  bizottsági  elnök  elmondja,  a  bizottság  támogatja  a  szerződés
megkötését.

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, a próbaidő lezárása augusztus 14. A hat hónapos
próbaidő letelik. A minimum határidőt tartja a kivitelező és a leendő üzemeltető, a próbaüzem
üzemeltetője. A kivitelezőnek üzemeltetővel szerződést kellett kötnie a telep üzemeltetésére.
Ez az Alföldvíz Zrt. volt. Ahogy letelik a próbaüzem, attól a naptól kezdődően a telepet és a
vonalas  létesítményt  az  önkormányzat  tulajdonába  fogják  adni.  Az  önkormányzatnak  ezt
működtetni, üzemeltetni kell, ehhez viszont nincs szakember gárdája. Az üzemeltetőnek 150
ezer egységnek kell lennie, így az Alföldvíz Zrt-vel kívánják üzemeltetni ezt a telepet. Ennek
a szerződéstervezete van itt.  Azért kellett  rendkívüli  ülés, mert a leendő üzemeltetőnek az
energiahivatalhoz  kérelmet  kell  benyújtania,  a  szerződést  el  kell  küldenie  részére,  aki  a
beruházás összegéből és a bekötésből kiszámolja, hogy mennyi lesz Gádoroson a szennyvíz
köbméterenkénti díja. Ez hatósági ár lesz. Azért, hogy minél hamarabb az energiahivatal ezt a
díjat meg tudja állapítani, azért kell a leendő üzemeltetőnek a dokumentumot megküldeni. 

Fábri István képviselő elmondja, annak idején, amikor ezt a beruházást elkezdték,  akkor a
szennyvízcsatorna díjjal kapcsolatosan az anyagokban egyértelműen szerepelt, hogy melyik
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évben mennyi lesz a csatornadíj. Arról nem volt szó, hogy egy új összeg kerül megállapításra.
Számára  meglepetés,  hogy a  szennyvízcsatorna  díj  újból  számításra  kerül.  Amikor  szóba
került, hogy az Alföldvíz Zrt. lesz az üzemeltető, akkor ellenezte, mert azt mondta, hogy az
önkormányzat  maga  is  tudná  üzemeltetni.  Jó  pozíciót  adna,  ha  helyileg  történne  az
üzemeltetés. Belátja, hogy ez a jelenlegi körülmények között nem lehetséges, nem is szabad
ebben gondolkodni. A számadatok, elvárások, amik elhangzottak, azok alapján képtelenség
lenne  az  önkormányzatnak  működtetni.  Nyilván,  hogy  a  garanciák  benne  vannak,  az
üzemletetés  folytonosságával,  hibaelhárítással  elvárások vannak.  Reméli,  hogy különösebb
problémák nem lesznek. Támogatja a szerződés létrejöttét, megkötését.

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, való igaz, a pályázati anyagban szerepelnie kellett,
hogy 15 évre előre mennyi lesz a szennyvízdíj. 286 forintról indult, és 400 forint körül állt
meg.  A  számítást  akkor  elvégezték.  Egy  tollvonással  tavaly  a  víziközmű  törvény  ezt
megszüntette.  Az  energiahivatal  kompetenciája  a  víz,  szennyvíz,  szemétszállítás  és
kéményseprés és távhő hatósági árának meghatározása. Ha nem fogadja el az önkormányzat a
hatósági árat, amit az energiahivatal meghatároz, akkor a különbözetet az önkormányzatnak
kell hozzátenni. A meglévő 36-38 víziközmű társulat az, akiknek megvan a kompetenciája,
hogy ezt a művet üzemeltesse. Az egységnyi területen egységnyi árakat határoznak meg. Ez a
cél.  Hogy mennyi  lesz Gádoroson, azt  nem tudják.  Majd akkor, ha az energiahivatal  meg
fogja mondani. 
Kérdés és hozzászólás hiányában felteszi szavazásra, ki ért egyet az előterjesztésben szereplő
határozati javaslat elfogadásával?

A Képviselő-testület  – 7 igen szavazattal,  ellenszavazat  és tartózkodás  nélkül  –  az alábbi
határozatot hozta:

85/2013. (VII. 19.) KT. számú határozat:
A  Képviselő-testület  az  Alföldvíz  Zrt.  és
Gádoros  Nagyközség  Önkormányzata  között
kötendő  bérleti-  és  üzemeltetési  szerződés
tervezetet  jóváhagyja.  Megbízza  Dr.  Prozlik
László polgármestert a szerződés aláírására.
Felelős: Dr. Prozlik László
Határidő: 2013. július 31.

2.) Bejelentések

- Kp. Kft. és önkormányzat között kötendő kölcsönszerződés

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, A szerződéstervezetben javasol módosításokat, az
1.3. pontban a „fent nevezett” kifejezés helyett „alant meghatározott” kifejezés szerepeljen.
Az 1.5. pontot vegyék ki a megállapodásból,  mert ezt  az önkormányzat  nem kezeli  üzleti
titokként, nyilvános. Ezekkel a módosításokkal javasolja a kölcsönszerződést elfogadásra.

Kozmer Imre pénzügyi bizottsági elnök elmondja, a jelzett módosítással együtt támogatja a
bizottság a szerződés elfogadását.
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Dr. Prozlik László polgármester kérdés és hozzászólás hiányában felteszi szavazásra, ki ért
egyet az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásával azzal a módosítással, hogy
az 1.3. pontban a „fent nevezett” kifejezés helyett „alant meghatározott” kifejezés szerepeljen,
és az 1.5. pontot vegyék ki a megállapodásból?

A Képviselő-testület  – 7 igen szavazattal,  ellenszavazat  és tartózkodás  nélkül  –  az alábbi
határozatot hozta:

86/2013. (VII. 19.) KT. számú határozat:
Gádoros  Nagyközség  Önkormányzatának
Képviselő-testülete  a  határozat  mellékletét
képező, Gádoros Nagyközség Önkormányzata
és a Kp. Kft. (2890 Tata, Görgey A. u. 2. I/4.)
közötti  1.200.000  Ft  összegről  szóló
kölcsönszerződést  jóváhagyja  azzal  a
módosítással,  hogy  az  1.3.  pontban  a  „fent
nevezett”  kifejezés  helyett  „alant
meghatározott”  kifejezés  szerepeljen,  és  az
1.5. pontot kerüljön ki a megállapodásból.
Határidő: Azonnal
Felelős: Dr. Prozlik László

Dr. Prozlik László polgármester tájékoztatásként elmondja, letelt a szennyvíztisztító telep és
vonalas  létesítmény  próbaüzeme.  A műszaki  átadás  augusztus  5-étől  augusztus  13-ig  fog
tartani.  13-án  lesz  a  záró  műszaki  átadás.  Eddig  az  időpontig  azokat  a  hiányosságokat
próbálják  helyreállítani,  amik  vannak.  Ha  nem  oldódik  meg  esetleg  addig,  mert  az
alvállalkozókat minden kisebb munkára nem lehet visszahívni garanciális javításra fél éven
belül,  egy-egy alvállalkozónak összeírják,  hogy mit  akarnak elvégezni,  egyszer  jönnek, és
elvégzik,  vagy megbíznak egy vállalkozót,  és az megcsinálja.  A javításokat  eddig ímmel-
ámmal csinálták meg, újra kell egy-egy helyen betonozni, süllyedések vannak továbbra is. Ha
13-áig nem oldják meg, akkor garanciális időpontban fogják. Ugyanez vonatkozik a telepre is.
Elsősorban a felső rézsű zöldfelületet kell kialakítani. A műszaki átadás augusztus 13-án meg
fog történni. Az átadás alkalmával az önkormányzat tulajdonába kerül a vonalas létesítmény
és a telep. Ahhoz, hogy ez a tulajdon megfelelően üzemeljen, át kell adni az Alföldvíz Zrt-nek
üzemeltetésre.

Fábri István képviselő visszautal a legutóbbi vízi közmű küldöttgyűlésre. Ott elhangzott egy
olyan javaslat, észrevétel,  hogy ennek a beruházásnak a pénzügyi összegzését meg kellene
oldani. Más már lassan átadásra kerül sor. Várható ez, lesz ilyen?

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, az állami támogatásnak a pontos összegét az új
CBA számítás tartalmazza, az össz beruházásnak a94,91 %-a. A másik „lábát” nem tudják a
teljes  elszámolásnál.  A  jogi  személyek  befizetésének  intenzitása  megemelkedett,  vannak
költségbehajtások.  Az  LTP  befizetéseket  nem tudják.  Ott  is  említették,  hogy  csak  akkor
fogják tudni pontosan forintra-fillére, amikor letelnek az LTP szerződések 2018. őszén. Akkor
tudják,  mennyi  ember  fizette  az  LTP-t  és  milyen  rendszerességgel.  Ha egy  negyedévben
kimarad egy hónap, arra a negyedévre nem jár az állami támogatás.
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Dr. Prozlik László polgármester más bejelenteni való hiányában megköszöni a részvételt, és
az ülést bezárja.

K. m. f.

Dr. Prozlik László Tóth Tibor
polgármester igazgatási csoportvezető

H I T E L E S Í T J Ü K :

Bencsik Sándorné Papp János
települési képviselő települési képviselő


